
PROTOKÓŁ  nr XIV/5/2012 
Z POSIEDZENIA KLUBU RADNYCH GMINY FABIANKI 

„P O R O Z U M I E N I E” 
W dniu 22 czerwca 2012 roku 

 

Posiedzenie odbyło się w pełnym składzie osobowym Radnych Klubu Porozumienie oraz  
w obecności osób zaproszonych: 
 Wójt Gminy – Pan  Jan KrzyŜanowski 
 Skarbnik Gminy – Pani Wiesława Prajwos 
 

Podczas posiedzenia omówiono min. następujące sprawy: 
 

1. Zapoznano się, omówiono oraz pozytywnie zaopiniowano zmiany do budŜetu  
przedstawione przez Panią Skarbnik.  

2. Omówiono przebieg uroczystości otwarcia orlika w Szpetalu Górnym. 
3. Zapoznano się z pismem mieszkańców Krępin w sprawie przeniesienia zadania 

inwestycyjnego jakim jest budowa barier przy drodze, na budowę drogi. 
4. Zapoznano się i omówiono ogłoszenie Zarządu Województwa Kujawsko-

Pomorskiego w sprawie naboru wniosków o przyznanie pomocy dla działania 
„Odnowa i rozwój wsi”, gdzie planowane jest złoŜenie wniosku dla modernizacji 
świetlico-remizy w Bogucinie. Wnioski moŜna składać od 9 lipca do 6 września 
2012r., jest to ostatnia szansa na uzyskanie unijnej pomocy, w związku z tym 
naleŜy rzetelnie przygotować wniosek. 

5. Zapoznano się z etapem prac zmierzających do wprowadzenia organizacji ruchu 
przy cmentarzu w Chełmicy DuŜej. 

6. Pan Wójt przedstawił relację ze spotkania kierownictwa ZGK w sprawie 
rozpoznania bieŜącej sytuacji finansowej zakładu oraz ściągalności zaległości 
finansowych od mieszkańców. 

7. Zapoznano się z informacją z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej          
w Fabiankach w 2011r. oraz sprawozdaniem z działalności OSP w Gminie 
Fabianki za 2011r., zamieszczonych w porządku obrad najbliŜszej sesji. 

8. Zapoznano się oraz omówiono projekty poszczególnych uchwał zamieszczonych    
w porządku obrad XVII sesji Rady Gminy Fabianki. 

 

Klub Radnych Porozumienie podjął następujące wnioski: 
 

Wniosek 1 
Przedstawić kryteria wyboru kolejności budowy wodociągów w Gminie Fabianki. 
 

Wniosek 2 
Przedstawić sprawozdanie z udziału poszczególnych szkół, zlokalizowanych w Gminie 
Fabianki w konkursach, turniejach, zawodach, itp. organizowanych na terenie Naszej 
gminy za okres 2011-2012. 
 

Wniosek 3 
Ustalić jakiego typu prace mogą wykonywać pracownicy szkół zatrudnieni na stanowisku 
konserwatorów w czasie godzin pracy oraz czy ci pracownicy mogą wykonywać po tzw. 
”godzinach” dodatkowo płatne prace zlecone na rzecz szkoły.  
 

Wniosek 4 
Po przeanalizowaniu pisma mieszkańców Krępin w sprawie barierek ochronnych, radni 
klubu wnioskują aby zrealizować zadanie jakim jest budowa barierek ochronnych przy 
drodze, mając na względzie bezpieczeństwo poruszających się po owej drodze 
mieszkańców szczególnie porą zimową oraz iŜ część zadania finansowana jest z funduszu 
sołeckiego, która w przypadku odstąpienia od zadania zostałaby niewykorzystana. 
 

Wniosek 5 
Pozytywne zaopiniowanie przedłoŜonych uchwał przedstawionych w proponowanym 
porządku obrad XVII sesji Rady Gminy. 

 

Protokół sporządził:       
Sławomir Tumiński        Przewodniczący 

       Wiesław Literski 
 


